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Notulen stand up DVP 25 januari 2021

NHS:

PSIE:

COVID:

Vorige week werd gemeld dat de BGU berichten en RVP berichten in 1 bestand waren

aangeleverd door de nieuwe drukker. Dit was niet de bedoeling. Deze week zou dit

probleem opgelost moeten zijn. Vanochtend om half 7 bleek dit niet het geval te zijn. Om

half 9 heeft er door hen zelf een correctie plaatsgevonden. Er moet nog een structurele

oplossing komen.

Bewijsstuk bij de AP aangeleverd dat de datalekken bij de NHS ( Post van Screener naar Post

NL en naar het Lab) periodiek als 1 cluster mogen worden gemeld. Discussie komt steeds

terug.

Afspraak over informatiebeveiliging en juridische zaken om de richtlijnen aan te scherpen.

Er zijn sinds 2016 al problemen met een aantal Sanquin producten. Productie hiervan wordt

niet hervat. Voor de Anti D is er een geregistreerd alternatief: Rhophylac. Niet altijd is er een

geregistreerd alternatief beschikbaar. Voor ongeregistreerde middelen zoals HepB IgG is

een artsenverklaring nodig vanaf 1 januari. De |G) heeft hierover ook al contact gehad met

IEEEnaar de BES CAS om het kwaliteitssysteem van de eilanden te

beoordelen en helpen verbeteren, inclusief het trainen van uitvoerders. Dit is nodig om de

COVID vaccins te kunnen ontvangen. Het streven is dat er half februari vaccins worden

geleverd.

hebben een overleg met VWS over de reguliere opdrachten zoals RVP. Er

wordt besproken wanneer RVP uitbreidingen die door COVID vertraagd zijn zullen worden

voorbereid en geimplementeerd.

Uitnodigingen vanuit CIMS voor Covid-vaccinatie van 85-90-jarigen gaan naar de drukker. De

90-plussers worden uitgenodigd door de huisartsen.

Vaccinatieregistraties komen binnen in CIMS van verschillende partijen. Er zijn kinderziektes.

Die worden teruggekoppeld aan de partijen zodat ze in de toekomst de gegevens correct

aanleveren.

Vragen via het 088 nummer worden opgepakt op het kantoor in Eindhoven. In de tussentijd

wordt een extern call center geregeld voor COVID.

Jaarrapportage voor VWS: tot begin februari om alles in te vullen door EES en IEEE
Afgelopen vrijdag is in het kader van de de temperatuur monitoring tender, de 2° partij

geauditeerd. De eerste partij kwam niet door de audit heen en nu blijkt de 2° ook niet. We

gaan verder naar partij 3.

Het is van belang dat de reguliere programma’s zoals RVP voldoende aandacht krijgen!

Reguliere processen moeten gewoon door gaan maar we merken wel dat het lastiger is met

minder capaciteit. [EE heeft goed nieuws: er worden op korte termijn mensen

aangenomen voor team logistiek (zie p-zaken) en er is meer versterking onderweg/in

voorbereiding.

P-zaken:
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